
Protokół Nr XX
sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 29 sierpnia 2016 r.

Posiedzenie odbyło się w Sali widowiskowej Gminnego Centrum Kultury w Dąbrówce 
trwało od godz. 1100 do godz. 1300
W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą 
obecności.
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówka Pan Marcin Kaczmarczyk. 
Na sesji obecni byli
1. Pan Zenon Zadrożny -  Z-ca Wójta.
2. Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy,
3. Obsługa prawna Urzędu Gminy,
4. Sołtysi -  zgodnie z załączoną lista obecności,
5.Mieszkanka wsi Dąbrówka.
Prowadzący obrady odczytał porządek obrad, który został przesłany radnym o 
następującej treści:

1. Powitanie i otwarcie obrad, 
a) Przyjęcie porządku obrad.

2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.
6. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa sołectwa Dręszew,
b) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do programu Powiatowej Kart 
Rodziny TAKrodzina.pl,
c ) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na 
lata 2016-2021 ,
d) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2016 rok,
e ) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Dąbrówka.

7. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy.
8. Sprawy różne i wolne wnioski.
9. Zamknięcie obrad.

Przebieg obrad 

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.
Obrady XX sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzył Przewodniczący Rady Gminy 
Dąbrówka, powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że w obradach zgodnie z listą 
obecności uczestniczy 14 na 15 Radnych.
Ad. 2 Wybór sekretarza obrad.
Na sekretarza obrad jednogłośnie został wybrany Pan Sławomir Rosa /14 głosów „za” 

przy obecności 14 Radnych/
Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Protokół Nr XIX/2016 
z dnia 29 czerwca 2016 roku
Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła



jednogłośnie/14 głosów „za” przy obecności 14 Radnych./

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Z powodu choroby Wójta sprawozdanie zostało przedstawione przez Zastępcę Wójta i 
stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 5 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.
Przewodniczący Komisji Gospodarczej Pan Marek Pasoń poinformował, że komisja 
odbyła posiedzenie w dniu 24 sierpnia 2016r. na którym zajmowała się następującymi 
tematami:
1. Przyjęcie zmian do zadań związanych z Komisją Gospodarczą.
2. Rozpatrzenie podań.
3. Sprawy bieżące.
Komisja Gospodarcza Rady Gminy postanowiła wystąpić z wnioskiem do Starosty 
Powiatu Wołomińskiego o ujęcie w wykazie planowanych do wykonania w roku 
budżetowym 2017 inwestycji zadania pn. „Przebudowa skrzyżowania na drodze w 
Małopolu”. O wybudowanie skrzyżowania władze gminy występują od kilku lat. W 
ostatnim roku opracowana została dokumentacja techniczna tej inwestycji i pomimo 
zapewnień władz powiatu inwestycji nie została przyjęta do realizacji. Inwestycja jest 
niezbędna dla poprawienia bezpieczeństwa korzystających z tej drogi.
Przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego RG 
Pan Mirosław Kuligowski poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 18 
sierpnia 2016 r. na którym zajmowała się następującymi tematami:
1. Kontrola jednostek OSP nt. gminy.
2. Segregacja śmieci, utylizacja azbestu, dzikie wysypiska, odpady wielkogabarytowe.
3. Bezdomne psy.
4. Cd. oświetlenia ulic.
5. Kontrola realizacji wniosków komisji.
Przewodniczący obrad prosi o powstanie i uczenie minutą ciszy śmierć zmarłego brata 
radnej Reginy Łukasiewicz.
Godz. 112 przewodniczący obrad ogłasza przerwę w obradach.
Godz. 1135 przewodniczący wznawia obrady.
Obrady opuściła radna Pani Regina Łukasiewicz. W sesji uczestniczy 13 radnych. 
Przewodniczą Komisji Oświaty, Kultury i Sportu RG Pani Agnieszka Gryglas 
poinformowała, że komisja odbyła dwa posiedzenia.
Na posiedzeniu w dniu 18 lipca 2016 r. omówione zostały uzyskane wyniki uczniów 
szkół z terenu gminy z przeprowadzonych testów klas szóstych oraz gimnazjalistów klas 
trzecich, omówiono prognozę statystyczną na rok szkolny 2016/2017 pod względem 
prognozowanej liczby uczniów, omówiono ilość bazy kadrowej w placówkach 
oświatowych na terenie gminy tj.: nauczycieli, psychologów, logopedów, nauczycieli 
wspomagających oraz pracowników obsługi na rok szkolny 2016/2017. Omówiony został 
temat związany z dowożeniem uczniów do szkół na rok szkolny 2016/2017.
Na posiedzeniu w dniu 25 sierpnia 2016 r. omówiono stan przeprowadzania prac w 
zakresie budowy publicznych placów zabaw na terenie gminy w 2016 r. W sprawach 
bieżących zostały przedłożone informacje na temat zwiększenia planu wydatków w 
oświacie i przeniesienia wydatków w zakresie oświaty i kultury fizycznej. Ponadto w 
sprawach bieżących komisja rozpatrzyła pisma skierowane do przedmiotowej komisji. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RG Pan Krzysztof Kłębek poinformował, że 
komisja odbyła posiedzenie w dniu 17 sierpnia 2016 r. tematem posiedzenie było 
rozpatrzenie skargi na działanie Wójta Gminy Dąbrówka.



Przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej Pan Klusek Ryszard poinformował,
że komisja odbyła posiedzenie w dniu 25 sierpnia 2016r. na którym zostały zaopiniowane 
projekty uchwał:
- w sprawie zmiany w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Dąbrówka na lata 2016 -  2021 i
- w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2016 rok.
Zaproponowane zmiany zostały przez Komisję przyjęte jednogłośnie.

Protokoły z wszystkich posiedzeń Komisji zamieszczone są na stronie internetowej: 
WWW.bip.dabrowka.net.pl w zakładce Rada Gminy -  Kadencja 2014-2018 -  
Komisje Rady Gminy -  Protokoły z posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Ad. 6 Podjęcie uchwał

a) w sprawie w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa sołectwa Dręszew,
Zgłoszony został wniosek aby wybory sołtysa zostały wyznaczone na dzień 17 września 
2016r. o godz. 1700.
Prowadzący obrady poddał pod głosowanie przedmiotowy wniosek.
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie /13 głosami „za” przy 
obecności 13 radnych/.
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XX/158/2016 z dnia 29 sierpnia 2016 roku 
j e d n o g ł o ś n i e -  /13 głosów „za”, przy obecności 13 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

b) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do programu Powiatowej Kart Rodziny 
TAKrodzina.pl,
Godz. I I 45 na sesję przybywa radna Pani Hanna Wróbel. W sesji uczestniczy 14 
radnych.
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Jacka Jeziorskiego -  Kierownika 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.
Zmiana Uchwały w sprawie przystąpienia do programu Powiatowej Karty Rodziny 
Takrodzina.pl umożliwi objęcie systemem 50 % zniżki do obiadów dzieci z rodzin 
wielodzietnych uczęszczających do przedszkola niepublicznego „Bajkowy Świat” w 
Chajętach któremu gmina powierzyła, realizację zadania publicznego z zakresu 
wychowania przedszkolnego.
Do projektu uchwał radni nie zgłaszali pytań.
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XX/159/2016 z dnia 29 sierpnia 2016 roku 
j e d n o g ł o ś n i e -  /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).
c) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 
2016-2021
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.
Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do uchwały.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka

http://WWW.bip.dabrowka.net.pl


podjęła Uchwałę Nr XX/160/2016 z dnia 29 sierpnia 2016 roku 
j e d n o g ł o ś n i e -  /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).
i) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2016 rok.
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.
Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do uchwały.
Nawiązując do przeniesień wydatków które dotyczyły zadań inwestycyjnych 
„Rozbudowa Szkoły Podstawowej w Dąbrówce” i „Rozbudowa Szkoły Podstawowej we 
Wszeborach” Pan Rosa Sławomir zapytał czy wydatki z roku 2016 nie powinny zostać 
przeniesione na rok 2017 a nie rok 2018 jak zostało zapisane w projekcie uchwały.
Nie do końca jest wiadome jakie zmiany będą wprowadzone oświacie, w związku z tym 
nie planuje się żadnych zmian dla przedsięwzięć zaplanowanych na rok 2017 a 
przedsięwzięcia zaplanowane na 2016 r. przenosi się na rok 2018 wyjaśniła Pani 
Skarbnik
Pan Rosa Sławomir powiedział, że ostatnia kontrola placów zabaw wykazała pewne 
usterki i zapytał czy są zaplanowane w budżecie środki na ich usunięcie.
Pan Zastępca Wójt odpowiedział, że tak i zostaną wkrótce wykonane.
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XX/161/2016 z dnia 11 stycznia 2016 roku 
j e d n o g ł o ś n i e -  /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).
I) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Dąbrówka.

Przed przystąpieniem do podjęcia uchwały ww. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
odczytał protokół z posiedzenia komisji na którym rozpatrzono skargę na działanie 
Wójta.
Głos zabrał p. Sławomir Rosa który powiedział, że zna osobiście Pana Sylwestra Rosę. 
Jest to osoba konfliktowa, posiadająca swoją interpretację przepisów.
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr X X I162/2016 z dnia 29 sierpnia 2016 roku 
j e d n o g ł o ś n i e -  /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).
Ad 7. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy.
Podania zostały odczytane przez Sekretarza obrad.
Pismo Mieszkańców miejscowości Kuligów o utwardzenie ul. Kościelnej oraz ul. Prostej. 
Pismo Nadleśnictwa Drewnica z dnia 8 lipca 2016 r. dotyczące zaopiniowania wniosku o 
uznanie lasów za ochronne,
Pismo Nadleśnictwa Drewnica dotyczące zaopiniowania wniosku o uznanie lasów za 
ochronne -  informacja uzupełniająca.
Informacja Kierownika Referatu Ochrony Środowiska na temat wniosku o uznanie lasów 
za ochronne.
Odnosząc się do pisma mieszkańców Kuligowa Pan Zenon Zadrożny powiedział, że 
zostanie ono potraktowane jako wniosek do budżetu.
Odnośnie pism Nadleśnictwa Drewnica Zastępca Wójta wyjaśnił, że dotyczy to tylko 
lasów państwowych. Sprawa będzie rozpatrywana na posiedzeniu Komisji Rozwoju i 
Gospodarki Mieniem Komunalnym które ma odbyć się w najbliższym czasie.
Pani Bożena Szymańska -  mieszkanka Dąbrówki zapytała czy wprowadzenie tej strefy w 
lasach państwowych nie ogranicza lasów prywatnych.



Zastępca Wójt odpowiedział, że zostało to sprawdzone i dotyczy to lasów państwowych 
w takich granicach które zajmują.
Ad. 8 Sprawy różne i wolne wnioski.
Pan Zenon Zadrożny podziękował wszystkim którzy włączyli się do przygotowania i 
wzięli udział w Festynie „Husarzy w Kuligowie który miał miejsce 20 sierpnia br. w 
Kuligowie.
Pan Rosa Sławomir powiedział, że wielu mieszkańców szczególnie rolników podnosi 
sprawę dewastacji upraw rolnych przez dziki i zapytał czy w porozumieniu z Kołami 
Łowieckimi nie można zwiększyć selekcji dzikich zwierząt.
Zastępca Wójta odpowiedział, że Gmina nie ma na to żadnego wpływu. Opiniuje tylko 
plany odłowów które przedkładają Koła Łowieckie. W roku bieżącym został zwiększony 
plan na odłów dzików. W sprawie odszkodowań za wyrządzone szkody należy zgłaszać 
się do Kół Łowieckich które mają swoje tereny łowieckie na obszarze naszej Gminy.
Pan Jaworski Tomasz powiedział, że zmieniła się ustawa o prawie łowieckim i od 
nowego roku odszkodowania za wyrządzoną szkodę przez zwierzynę łowiecką będzie 
wypłacało Państwo. Do tej pory odszkodowania wypłacane są przez Koła Łowieckie 
które nie w pełni pokrywały straty jakie wyrządzały dzikie zwierzęta.
Pan Zenon Zadrożny nawiązując do pisma Powiatowego Lekarza Weterynarii w temacie 
pomoru świń zwrócił uwagę aby hodowcy tych zwierząt zastosowali się do wytycznych 
zawartych w tym piśmie.
Pan Rosa Sławomir zapytał czy posiadamy informację jaką technologią będą wykonane 
solary. Czy będzie to już ta najnowsza wersja.
Zastępca Wójta odpowiedział, że w tym temacie będą wypowiadać się fachowcy.
Pan Mirosław Kuligowski podziękował Panu Wójtowi, pracownikom Gminnego 
Centrum Kultury i wszystkim pozostałym osobom za zorganizowanie rekonstrukcji 
bitwy pod Kuligowem „Huzarzy w Kuligowie”. Pan Kuligowski zapytał Wójta na jakim 
etapie są prace związane z budową oczyszczalni przydomowych. Pan Wójt 
odpowiedział, że nie do końca jest wiadomo czy zostaną wybudowane wszystkie 
oczyszczalnie na które zostawały wykonane projekty z uwagi na trwające jeszcze 
ustalenia. Do końca przyszłego miesiąca ma zostać ogłoszony przetarg.
Pan Winek Paweł zapytał kto zapłaci za wykonanie projektu na plac zabaw w Józefowie, 
czy ma to być zrobione w ramach funduszu sołeckiego i na jakich zasadach finansowane 
są inne place zabaw. Pan Zadrożny Zenon odpowiedział, że wszystkie place zabaw będą 
budowane na tych samych zasadach a szczegóły finansowania należy ustalać z nim lub ze 
skarbnikiem.
Pan Jaworski Tomasz odniósł się do budowy sieci gazowej dla Kołakowa w czym 
zobowiązała się pomóc Gmina.
Pan Wójt odpowiedział, że Gmina włączyła się w pomoc ale Gazownia nie jest 

zainteresowana wybudowaniem sieci z uwagi na małą ilość chętnych czego 
potwierdzeniem jest oficjalne pismo które wpłynęło z gazowni. Jest to Spółka 
komercyjna która nastawiona jest na zysk.
Pan Sokolski Jan nawiązując do budowy sieci gazowej powiedział, że Gazownia chce 
wybudować sieć tylko brak jest zainteresowania ze strony Urzędu Gminy, taką 
informację otrzymał od pana Górskiego i zapytał który pracownik ma przypisaną 
gazyfikację.
Zastępca Wójta odpowiedział, że żaden z pracowników nie ma przydzielonej gazyfikacji 
bo nie należy to do zadań gminy, mimo to pracownicy włączyli się do rozmów z



Gazownią między innymi Kierownik ZGK. Zaproponował Panu Sokolskiego aby

w temacie budowy sieci gazowej. Jeżeli Gmina będzie mogła w jakikolwiek sposób 
przyczynić do wybudowania sieci gazowej na pewno to zrobi powiedział Pan Zadrożny. 
Zabierając głos Pani Skarbnik zwróciła uwagę na fundusz sołecki. Przypomniała 
sołtysom, że do końca września br. należy złożyć wnioski do Urzędu . Przedsięwzięcia

własnymi gminy, musza być zgodne ze strategią gminy i powinny być zlokalizowane na 
terenach gminnych.
Pan Marcin Kaczmarczyk nawiązał do tematu usprawnienia obsługi klientów GCK, 
przedstawił jak to zrobić i poddał temat do przemyślenia.
Ad.9 Zamknięcie obrad.

Zamknięcia obrad XX sesji Rady Gminy Dąbrówka dokonał Przewodniczący Rady 
Gminy Marcin Kaczmarczyk dziękując obecnym za uczestnictwo w sesji.

Na tym protokół zakończono.

umówił go na spotkanie z tą osobą która powiedziała, że gmina nie chce współpracować

które zostaną przyjęte do realizacji w ramach funduszu sołeckiego muszą być zadaniami
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